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Vlijmen, 16 oktober 2023

Geachte College en dhr van Leeuwen,

In verband met de huidige concrete situatie waarbij Veld 2  en het miniveld van VMHC vervangen dienen
te worden hebben wij een aanvullende vraag gesteld aan de gemeente over het verplaatsen van veld 2 en
het miniveld.

Wij hebben dit verzoek vanuit een bredere context neergelegd en willen middels deze brief onze redenen
motiveren.

In de huidige situatie ligt er veel ruimte tussen veld 2 en veld 3, deze ruimte wordt niet benut omdat de
afstand tot het clubgebouw te groot is om daar goed zicht op te hebben. Met de voorgestelde verplaatsing
van veld 2 creëren wij meer ruimte tussen veld 1 en veld 2. Deze ruimte maakt het voor ons als club veel
aantrekkelijker om te gebruiken voor onze leden.

Wij kunnen deze ruimte actief betrekken bij het organiseren van club kampioenschappen (plaatsen
tenten), kunnen activiteiten organiseren waar we ook zicht op hebben, zoals bijvoorbeeld voor de jeugd
een springkussen plaatsen. Op dit moment maken we geen gebruik van de aanwezige ruimte tussen veld
1 en 2 en met een verschuiving van veld 2 zouden we dit wel kunnen doen.

Daarnaast zijn wij betrokken bij de gesprekken over de veranderingen aan het Sportpark Hooge Heide. Dit
is een lange termijnplan waarin wij als club willen meedenken. Middels het verschuiven van veld 2 geven
wij hier al een invulling aan, want de parkeerplaatsen die nu gebruikt worden verdwijnen bij deze
verschuiving, waardoor wij leden en bezoekers al actief moeten gaan sturen naar de andere bestaande
parkeerlocatie op het Sportpark.

Op basis van de gepresenteerde plannen omtrent het Sportpark wordt de bereikbaarheid van VMHC
verminderd, hierdoor zullen wij in samenwerking met de gemeente ervoor moeten zorgen dat wij als club
aantrekkelijk blijven en onze huidige leden maar ook vooral nieuwe leden niet kiezen voor omliggende
clubs met een betere bereikbaarheid. Door de verschuiving van veld 2 creëren wij meer ruimte tussen veld
1 en veld 2 waardoor VMHC mogelijkheden krijgt voor het gebruik, die nu niet aanwezig zijn.

Wij hebben nu een kans om al mee te denken in het plan Sportpark Hooge Heide, maar op het moment
dat veld 2 blijft op de huidige locatie dan zal deze daar voor 15-20 jaar blijven liggen en is de flexibiliteit
om meer ruimte voor natuur en minder parkeerplaatsen te creëren een stuk minder.

In bovenstaand hebben wij een korte toelichting gegeven waarom wij denken dat met het verzoek tot het
verplaatsen van de velden (veld 2 en miniveld) een goede en toekomstgerichte optie is. Wij zouden graag
van de mogelijkheid gebruik maken om mondeling meer context en onderbouwing te geven.

 

Hoogachtend,

Namens het bestuur van de Vlijmense Mixed Hockey Club
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